

红海奇迹

Red Sea Miracle, Autumn
Falls on Changchun

秋落长春



8天6晚 · 红海奇迹映秋色，长春风光入画来



全程入住4+5星级豪华酒店
Stay throughout in 4 and 5 star
luxury hotels.



品尝聚龙温泉独特温泉煮蛋
Taste the unique hot spring eggs
at Julong Hot Spring.



铁锅炖、吊炉饼烤鸭等地道美食
Enjoy local favorites like iron pot
stew and roast duck, and more.

1

出发 - 长春

Departure - Changchun

客人怀着愉悦的心情出发前往国际机场，搭乘班机飞往长春。

Guests set off in high spirits to the international airport and board their flight to Changchun.

2



长春

Changchun

餐食Meals: 晚D

抵达后，由专业导游接机，前往打卡文化广场，随后漫步商埠地，感受老长春的市井风情。晚餐后入住酒店休息。

Upon arrival, a professional guide will meet them and take them to the Cultural Square, followed by a stroll through the commercial streets to experience the local charm of old Changchun. After dinner, check in and rest at the hotel.

住宿：智选假日酒店或同级

3



长春 - 沈阳

Changchun - Shenyang

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往素有“亚洲第一大人工林海”美誉的净月潭森林公园（含电瓶车或景区内用车），接着游览蓝亭水坝，瓦萨俱乐部广场，尽享森林氧吧的悠然时光。随后前往中街步行街，被誉为“东北第一街”。After breakfast, head to Jingyue Lake Forest Park, famed as “Asia’s Largest Man-Made Forest” (including sightseeing buggy or park shuttle). Then visit Lanting Dam and Vasa Club Square to enjoy the fresh forest air. Later, explore Zhongjie Pedestrian Street, known as the “No.1 Street in Northeast China.”

住宿：东方银座酒店或同级

4



沈阳 - 盘锦 - 沈阳

Shenyang - Panjin - Shenyang

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后前往红海滩廊道风景区，国家5A景区，独一无二的“世界红色海岸线”，也被称为“中国最精彩的休闲廊道”和“中国最浪漫的游憩海岸线”。景区内有爱情宣言廊、情人岛、廊桥爱梦、岁月小栈、稻梦空间等景点星罗棋布。您可面朝大海，尽赏滩涂霞染、红锦连天的绝美风光。

After breakfast, visit the Red Beach Corridor Scenic Area, a National 5A attraction, famous as the “World’s Unique Red Coastline” and praised as “China’s Most Scenic Leisure Corridor” and “China’s Most Romantic Coastal Spot.” Explore attractions such as the Love Declaration Corridor, Lovers’ Island, Langqiao Dream, Time Cottage, and Dao Dream Space, while enjoying the breathtaking view of the red-tinted tidal flats stretching to the horizon.

住宿：东方银座酒店或同级

5



沈阳 - 通化

Shenyang - Tonghua

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往张氏帅府，赵四小姐楼，这里承载了民国时期的历史，是东北近代历史的重要见证。随后漫步龙兴里仿古街，是一个以民国风貌为主题的小镇，重温民国时期的关东城镇风貌和历史氛围。After breakfast, visit the Zhang’s Marshal Mansion and Miss Zhao’s Residence, key sites reflecting modern Northeast China’s history. Then stroll through Longxingli Ancient-Style Street, a town themed on the Republican era, to experience the charm and atmosphere of that period.

住宿：东方假日酒店或同级

6



通化 - 长白山

Tonghua - Changbai Mountain

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，我们将前往充满异域风情的朝鲜族民俗村，在那里您可以穿上民族服装拍照留念，定格美好瞬间。随后前往朝鲜族家访，一同感受地道的朝鲜族文化魅力。之后前往长白山新晋网红打卡地—恩都里小镇，感受小镇独有的浪漫风情。

After breakfast, visit the ethnically themed Korean Folk Village, where you can dress in traditional costumes for photos. Then enjoy a Korean family visit to experience authentic local culture. Later, head to the newly popular Changbai Mountain spot – Enduri Town – to soak in its unique romantic charm.

住宿：长白天地酒店或同级

7



长白山 - 吉林

Changbai Mountain - Jilin

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往游览长白山北坡景区（含摆渡车+环保车+倒站车），观赏长白山的明珠--天池的绝色风光。随后，前往长白瀑布，感受那磅礴的瀑布雨声。接着游览聚龙温泉，赠送品尝温泉煮蛋。随后抵达恰似人间仙境的绿渊潭，让您在自然的怀抱中找到心灵的平静与喜悦。

After breakfast, visit the North Slope of Changbai Mountain (including shuttle, eco bus, and transfer service) to admire the stunning Tianchi, the “Pearl of Changbai.” Next, see the mighty Changbai Waterfall and feel the roaring cascade. Then stop by Julong Hot Spring and enjoy tasting the hot spring eggs. Finally, arrive at the enchanting Green Abyss Pond, where you can find peace and joy in nature’s embrace.

住宿：温德姆酒店或同级

8



吉林 - 长春 - 返程

Jilin - Changchun - Return

餐食Meals: 早B

早餐后，前往游览景色秀美的北山公园。随后送机，返回温暖的家。

After breakfast, visit the scenic Beishan Park. Then transfer to the airport for your flight home.

*图片仅供参考，如有变动，本公司将有权利进行更改。

Images are for reference only. The company reserves the right to make changes if necessary.